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Panie Prezydencie.
 Proszę o odpowiedź na pytania:
1.Czy finansowanie budowy ścieżki rowerowej wzdłuż ulicy Raciborskiej było ze środków unijinych?Z specyfikacji istotnych warunków
zamówienia wynika, że finansowanie było ze środków  własnych gminy i z kredytów EBI. Jeśli było dofinansowanie z EBI na to konkretne
zadanie, to w jakiej wysokości? Proszę przedstawić dokument potwierdzający.
2. Jeśli budowa rurociągu nitki gazowej wzdłuż ulicy Raciborskiej wymaga pozwolenia, to oczekuję przedłożenie decyzji o pozwoleniu na
budowę wraz z projektem budowlanym dla linii gazowej.
3.Proszę o wskazanie firmy , która fizycznie ułożyła rurę gazową  wzdłuż ulicy Raciborskiej. Czy to jest ta sama firma, która wykonała również
ścieżkę rowerową i chodnik?
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